

Referat 4/10 2016

Deltagende:

Lene, Crøll, Maria, Chris, Mads, Tenna, Mie, Daniel, Anja og Eilers

Gæst:

Ci

Referent og ordstyrer:

Eilers

Punkter:

- Gennemgang af referat fra sidst

Trænere: Der er næsten styr på M1. Teknisk dametræning: Det bliver hver gang. Nogle gange må spillerne selv stå for det. Maria snakker med Michelle.

Kampmappe er færdig. Tenna printer og lægger ud

Aske og Crøll står for teknisk.

- Hej til holdene

Maria laver plan. Der er forslag til hvad man skal sige i gruppen.

Der skal brochurer fra Sportsmaster med.

- Flere borde til Nr.B. (hallen)

Malene spørger Allan om det er vores borde eller kommunens.

Der skal ikke nye bolde ud til festerne. Der skal tages et par gamle ud inden festen begynder. Malene skriver dette i fest to-do.

Daniel snakker med bordtennis med at vi arver deres gamle bordtennisbolde.

Rengøring af Nr.B.: Malene har en aftale med en der skal se på det på fredag.

- Opdatering fra udvalgene

Sponsorudvalg: Der er kommet ret mange sponsorater i kassen.

Økonomi: fra 11/10 står Chris for det hele.

Trænerudvalg: LD vil hellere træne andre end mix, da de har rigtig meget at give, til et hold der gerne vil udviklingen. Daniel og Chris tager is med på statsgym. Lene laver liste til Maria med kompressionsbind o.a.

der skal ud på træningsstederne. Lene snakker med Kris om rotationsblokke, som han muligvis har.

Præsentation af udvalg:

Drift, kommunikation, event, motion/kreds, div/liga, økonomi/spons, træner.

- Sponsorpræmier og reklame til Nytårsstævnet

Grünbag og ?: Snak med Ci.

Sportsmaster, Thorkilds: Maria

Kristian Bertram-Larsens far.

Reklame:

Eilers sender flyer til holdrepper, så de kan dele dem ud til udekampe.

Eilers lægger flyer ud på FB og opfordrer folk til at dele den ud i grupper med volleyfolk.

- Dommerkursus: flere og fordeling af pladser

Der bliver åbnet for tilmelding for alle. Først til mølle får plads. Eilers står for det.

- Gennemgang af ny sponsoraftale.

Der er kommet aftale på plads med Sportsmaster. 4-årig aftale. Vi får et sponsorat på 40.000, og så skal vi købe for x antal kr.

Der bliver en aftale med Mix-holdene om, at klubben betaler tryk på holdtrøjer.

- Overblik over de sidste div+liga kampe

Liga H: en kamp i januar der ikke helt er styr på, men det bliver ikke noget problem.

Der er en Esbjerg-kamp hos 3DD, der ikke er helt klar endnu.

Maria skal tie stille i forhold til at forhandle med Henrik om, at vi skal have vores kamprykninger gratis. Den snak tager Crøll.

- Støttemedlem: Tekst til hjemmesiden med fordele, nem betaling og registrering. Hvad får man ud af at være støttemedlem ASV vs. Black Dolphins?

Ci laver et kort skriv til mig. Eilers laver et kort skriv og sender det hele til Michelle/Bjerg. Skal lægges op sammen så man kan se fordele.

- Udleje af klubbens ubrugte haltider til medlemmer?

Nej. Hallen skal bruges til aflysninger.

- "Legetøj" til klublokalet:

1. bordfodbold eller andet?

Ikke nogen penge ikke noget plads.

2. Projektor til klublokalet til dommerkursus - investering eller lån? Til brug ved møder, kursus, træner workshops, kampanalyse, sociale arrangementer (fodboldkampe, volleykampe etc.) osv.

Daniel kigger på projektor og køber så længe den koster under 2500,-

- Århus idrætsfond. Skal der søges?

Boldkanon. Tenna sender link til Mie.

- Status fra EVA

Ci er blevet headcoach. Hun får sparring fra Jan Lindenmeyer. Han laver også statistik. Maria snakker med ham om de krav, der er. Han kommer første gang på fredag og er her til d. 17/10, så han er der den første kamp. Der er sendt udkast til Dorrit på kontrakt. Ci finder tider og steder til ekstra træninger, når Jan er her, og sender ønsker til Mads. Ci får løn og har sat penge af til Claus Kramer, der er assistent en gang om ugen. Der er 10-11 spillere på holdet. Hvordan kan der skabes værdi i forhold til at være ligaspiller? De er så få, da det er svært at få spillerne til at ville give det, de skal tidsmæssigt.

Tjanser: Der kommer to gange fokustræninger før jul og 3 efter jul, som Liga skal stå for.

Der skal være mere balance generelt i forhold til tjanser. Være mere balance i forhold til de ekstra tjanser, der skal gives til div og liga. Lige nu hiver liga ret mange penge ind på sponsorater, så det burde også gøre noget i forhold til alle de tjanser, de får.

Fanklub: der skal laves et lille skriv til hjemmesiden om, hvorfor man skal blive medlem. Ci finder et kort skriv og sender det til mig.

Kamera: Bendix har skrevet, hvilket kamera herrerne bruger, og Ci køber det og en abefod.

Der er en forespørgsel ude omkring hvorvidt, vi må have kampprogram digitalt i stedet for på print.

Vollelygalogo: Crøll, der ikke vidste hvad en fysisk postkasse er, tjekker lige sin postkasse.

- Hjemmeside

Kørselsblanket skal med. En pr. bil.

Malene samler det vi har skrevet og sender til Bjerg/Michelle

- Kioskansvarlig

Den bliver sat på 2DH. Malene skriver til Julian. De skal kun købe ind. De får en indkøbsseddel, som dem der står for Liga event laver.

- Hvornår der kan gives afslag i kontingent?

Regler for sidste år er gældende. Der vil altid være enkelte sager, der skal vurderes subjektivt.

- Klubmodul - flytte spillere til andet hold, registrere spillere der har betalt ved overførsel

Maria giver Chris administrationsrettigheder.

- Klubmodulansvarlig

Maria har snakket med Steffen og vil gerne sættes ind i det. Han står dog lidt i en masse nyt i privatlivet, og skal lige se hvad han kan.

- Vollelygamøde

Møde i Brøndby 5/11. Chris ser om han kan tage med. Der skal snakkes struktur, konceptudvikling o.a.

- Gamle ligatrøjer og andet tøj

Det gamle hjemmebanetøj fra LH får streget navnet og bliver givet til andet hold i klubben.

Der kommer en trøje ned og hænge på en bar.

Resten af tingene kan spillerne købe:

Træningssæt 200

Kamptrøje 100

Samlet 250

Dem der ikke bliver solgt, bliver der lavet noget med til liga event.